

Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM



IMPORTANT CLOCK WITH PORCELAIN GROUP, late Louis XV, the dial signed MOLLARD A L'ORIENT, the porcelain group Saxony, 2nd half of the 19th century, the flowers from the Manufacture de Vincennes, 18th/19th century, the bronze Paris, 19th century. Painted porcelain and gilt bronze. "Tritonenfang". The clock with enamel dial and Paris escapement striking the 1/2 hours on bell. Sun pendulum. 58x30x61 cm.

spätes Louis XV, das Zifferblatt sign. MOLLARD A L'ORIENT, die Porzellangruppe Sachsen, 2. Hälfte 19. Jh., die Blumen aus der Manufacture de Vincennes, 18./19. Jh., die Bronze Paris, 19. Jh.

Bemaltes Porzellan und vergoldete Bronze. 2 Nereiden und kleiner Bub beim "Tritonenfang" auf Felsen mit allerlei Tieren, dahinter Säulengang und blühender Baum, der das runde Werkgehäuse trägt, auf geschweiftem Sockel

Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM

mit kleiner Palme, Muschel und Voluten. Emailzifferblatt mit arabischen Stunden- und Minutenzahlen. Pariser Werk mit 1/2-Stundenschlag auf Glocke. Sonnenpendel.
58x30x61 cm.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 35 000 / 55 000

€ 36 080 / 56 700

Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM



Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM



Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM



Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM



Koller Auktionen - Lot 1090*

A160 Furniture, Porcelain & Decoration - Thursday 29 March 2012, 10.00 AM

